
P O R O Č I L O
 o sestanku z ministrom za šolstvo dr. Milanom Zverom dne 14.6. 2005 v Ljubljani na
ministrstvu

       Sestanka smo se s strani Aktiva sveta staršev primorskih osnovnih šol udeležili
imenovani na zadnjem sestanku aktiva: Andrej Zaman, Nelka Peloz, Katja Vidrih in
Ivan Uršič. Opravičil se je Bojan Klančič. Sestanka so se prav tako udeležili trije
predstavniki Aktiva sveta staršev ljubljanskih osnovnih šol. Razgovor z ministrom in
njegovo pomočnico s pričetkom ob 13.00 je trajal skoraj poldrugo uro. Andrej Zaman
je kratko opisal značaj, organiziranost in pomen aktiva, ki temelji na nepristranski
podlagi in deluje kot civilna družba za uveljavljanje interesov, ki jih starši zastopamo
v svetih staršev primorskih osnovnih šol. Starši si želimo večjega sodelovanja pri
sprejemanju šolske zakonodaje. Predsednica ljubljanskega aktiva Živa Drol Novak je
opozorila  na problematiko nasilništva v šoli in na potrebo po vključenosti staršev v
delovne skupine pri ministrstvu pri sprejemanju šolske zakonodaje. 
       V nadaljevanju razgovora je bilo posredovano stališče staršev, da bi bilo
potrebno bolj poudarjati pedagoško plat učiteljevega poklica. V zvezi z dragimi
učbeniki smo spomnili na predlog ministrstva prejšnjega mandata, o določitvi
maksimalno dovoljene cene kompleta učbenikov za posamezni razred. S tem bi se
preprečilo, da bi se v šolah odločali za nabavo najdražjih učbenikov. 
       Minister je opozoril na napačno pojmovanje marsikatere šole, da je šola
neposredno vodena s strani ministrstva, kar ne drži. V zvezi z nacionalnimi preizkusi
znanja, katerih spremenjena ureditev se bo uporabljala v novem šolskem letu, je
opozoril na 65. člen Zakona o osnovni šoli, po katerem se rezultate preverjanja znanja
ob koncu obdobja lahko uporablja samo za namen, ki ga določa ta zakon. Ob tem se je
dotaknil tudi ustreznosti oz. neustreznosti deferenciacije pouka. Iskanje
najustreznejših strokovnih rešitev je oteženo zaradi nasprotujočih si strokovnih
mnenj, tudi zaradi samega prestiža strokovnjakov. Minister je obljubil cenejšo
varianto pri šolskih učbenikih in ugodne rešitve pri teži šolskih torbic, čeprav
založniki pritiskajo, da se država ne more vtikati v trg, ki učbenike ponuja in določa
njihove cene. Zaenkrat pa ni obljubil druge strokovne delavke v prvem razredu
devetletke. 
       Na koncu sta oba aktiva izrazila željo in načrt, da se njihovega sestanka udeleži
kdo iz ministrstva, strokovnih krogov ipd.
Kontaktna oseba s strani ministrstva je g. Dejan Hozjan.
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